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Skrivelse angående stopp för insatser från jobbtorg till stadens bolag och stiftelser. 
 
 
Enligt uppgift har Arbetsmarknadsförvaltningen/nämnden stoppar alla insatser från jobbtorg 
till stadens bolag och stiftelser under förvändningen att dom måste utreda konsekvenserna av 
implementeringen av ett EU-direktiv. 
  
Stoppet slår sönder jätteviktig verksamhet, och de som drabbas är en grupp som står långt från 
den reguljära arbetsmarknaden, inte sällan nyanlända.  
  
Ska det verkligen vara nödvändigt att stoppa dessa insatser innan man vet om det är 
oförenliga med direktivet? Är det inte bättre ur ett integrations- och arbetsmarknadsperspektiv 
att fortsätta som vanligt till dess att frågan är utredd och därefter fatta beslut?  
 
Därför undrar Centerpartiet: 
 

1. Hade det varit möjligt att fortsätta insatserna fram till förvaltningens utredning varit 
genomförd och klar? 
 

2. Har någon statlig myndighet, kommun eller annan instans som gjort en utredning och 
kommit med rekommendationer kring hur det nya direktivet ska tolkas? 
 

3. Eftersom insatser stoppats i bolag och stiftelser, hur är det tänkt att de personer som 
fick dessa insatser och planerade att få dessa ska fångas upp samt erbjudas andra 
insatser? 


